
 
 
     P R O T O K O Ł   NR XII/07 
 
 
   z obrad Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk  

z  dnia 18 lipca 2007 roku  
 
 
ad.1 Otwarcie  XII Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk  
 
 
Otwarcia XII Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk dokonał 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski ,który powitał  
Zebranych  i stwierdził, Ŝe na sali obecnych jest 13 radnych wobec 
czego Rada władna jest do podejmowania uchwał / lista obecności 
stanowi zał nr do protokołu /. 
 
Ad.2 Przyjęcie protokołu obrad Sesji  
 
Porządek obrad został odczytany przez Przewodniczącego Rady 
Zbigniewa Kierzkowskiego i został przyjęty bez uwag  
 
Ad.3 Przyjęcie protokołu z obrad XI Sesji Rady Miasta i Gminy 
Dolsk . 
 
W tym punkcie obrad Sesji Przewodniczący Rady Zbigniew 
Kierzkowski ,który stwierdził, Ŝe protokół z obrad XI Sesji Rady 
Miasta i Gminy Dolsk został sporządzony i znajduje się w Biurze Rady 
– radni w stosunku do sporządzonego protokołu nie wnieśli Ŝadnych 
uwag . 
 
Ad.3  Ślubowanie nowo wybranych radnych do Rady Miasta i Gminy 
Dolsk . 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski poprosił Panią ElŜbietę 
Gacek Przewodniczącą Gminnej  Komisji Wyborczej o odczytanie 
protokołów z wyborów uzupełniających do Rady Miasta i Gminy Dolsk 
z dnia 1 lipca 2007 roku . 
Przewodnicząca Gminnej Komisji odczytała protokoły z głosowanie  i 
poinformowała,Ŝe w yniku przeprowadzonego głosowania w okręgu 
wyborczym nr 1 radna została Pani Wiesława Szermelek ,natomiast w 
okręgu nr 4 nie było glosowania  i mandat radego uzyska lo Pan Zeno 
Rusiak / był tylko  zgłoszony 1 kandydat /. 
Następnie wręczyła zaświadczenia o wybraniu  Pani Wiesławy 
Szermelek i Pana Zenona Rusiaka jako radnych do Rady Miasta i 
Gminy Dolsk  Ŝycząc równocześnie nowo wybranym radnym owocnej 
pracy jako radni . 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski odczytał słowa przysięgi 
gdzie nowo wybrani radni w ten sposób złoŜyli ślubowanie ./ zal nr 2 
do protokołu / 



Następnie poprosił nowo wybranych radnych i zajęcie miejsc przy stole 
gdzie zasiadają radni  przy czym równieŜ w swoim imieniu i radnych 
złoŜył im serdeczne gratulacje z wyboru na radnych i Ŝyczył aŜeby ta 
praca przyniosła im jak najwięcej satysfakcji  
 
Ad.4 Informacja  Burmistrza z działalności międzysesyjnej . 
 
 Informacja z tej działalności została przedstawiona przez 
Burmistrza MiG Henryka Litka i stanowi zał  nr 3 do protokołu . 
 Radni do przedłoŜonej informacji nie wnieśli Ŝadnych zapytań . 
 
Ad.5 Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego 
na terenie miasta i gminy Dolsk . 
 
W tym punkcie obrad Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski 
powitał na obradach Sesji Z-cę Komendanta Policji w Śremie  
kom.mgr Ewę Szała oraz Kierownika Rewiru Dzielnicowego w 
Dolsku asp. szt Wojciecha Michałowskiego   
Głos zabrał asp.szt Wojciech Michałowski ,który przedstawił 
informację  dot. stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na 
terenie miasta i gminy Dolsk w 2006 roku / informacja stanowi zał nr 5 
do protokołu / 
Głos następnie  zabrała Z-ca Komendanta Pani Ewa Szala ,która w 
imieniu własnym i Komendanta Powiatowego podziękowała za 
zaproszenie na obrady Sesji i przy tej okazji chciała serdecznie 
podziękować za pomoc dl StraŜaków przy zapewnieniu bezpieczeństwa  
w zorganizowanym w Dolsku wyścigu kolarskim . 
Policja równieŜ otrzymała takie podziękowania od organizatorów tego 
wyścigu i wobec tego takie podziękowanie dla straŜaków z terenu 
gminy Dolsk . 
Wszyscy tu zgromadzeni wiedzą ,Ŝe są  to osoby bardzo 
odpowiedzialne i chętne na wszystkie pomoce. 
Druga sprawa  to tak jak juŜ tu było mówione zapewnienie 
bezpieczeństwa na drogach . 
Na tym terenie na szczęście nie ma duŜo kolizji drogowych ,niemniej 
jednak chciałabym ty powiedzieć ,Ŝe trasa Dolsk – Małachowo została 
wytypowana do priorytetowych kontroli radarowych ,które będą  
przeprowadzane w kaŜdy piątek . 
Przy okazji Ŝe zostaliśmy zaproszeni na tak waŜne obrady to 
chciałabym tu zaapelować do radnych o dofinansowanie policji  np. 
zakup paliwa do radiowozu .Gmina chociaŜ  liczebnie nie jest duŜa ale 
dość duŜa obszarowo ,stąd taka prośba ,Ŝe nie zawsze starcza na to 
paliwo. 
RównieŜ  jest prośba aŜeby w przyszłorocznym budŜecie  moŜna by 
było pomyśleć o dotacji dla Policji gdyŜ musimy dokonać wymiany 
radiowozów a to juŜ jest dość duŜy wydatek . 
Radny Jacek Woroch – zgadzam  się z opinia  Pani Komisarz i pracę 
Policji oceniam  pozytywnie ,jednak jest prośba o kontrole w Dolsku 
szczególnie dotyczy to odcinka ul. Św. Ducha ,gdzie mieszkańcy tak 
bardzo narzekają. 



Kierowcy nie przestrzegają prędkości urywają rynny w budynku . 
 
 
Radny Bogdan Dolatowski  - równieŜ prośba do Policji  o kontrole w 
lasach .  
Ostatnio bardzo jest modne takie zjawisko – przyjeŜdŜa samochód  do 
lasu z laweta na której jest kład  nie zarejestrowany i jeŜdŜą po lesie  
przy tym bardzo hałasują . 
Jak się zwróci uwagę to jeszcze są obraŜeni ,moŜe Policja by mogła 
nam pomóc w uregulowaniu tych spraw .  
 
Kierownik Rewiru Dzielnicowego Wojciech Michałowski – tak 
wiemy juŜ o takich przypadkach ,jednak prosiłbym o informacje  kiedy 
ktoś wjeŜdŜa bo nie jesteśmy w stanie tego upilnować ,wjeŜdŜają 
samochody z róŜnych stron i w lesie się zabawiają ,gdyby te kłady były 
zarejestrowane to mogły by jezdzić po drogach publicznych a takich w 
lesie nie ma .  
 
Głos zabrał  Burmistrz MiG Henryk Litka  – podziękował  za 
przybycie 
Na obrady Sesji i stwierdził, Ŝe temat ten jest bardzo waŜny  gdyŜ 
bezpieczeństwo publiczne dotyczy nas wszystkich .  
Jest tu równieŜ prośba pod adresem Pani Komendant o jeszcze jeden 
etat na naszym  Posterunku  / w tej chwili są 3 etaty /szczególnie jest 
brak w okresie letnim . 
Tak jak juŜ tu powiedziano z Policja mamy bardzo dobry kontakt  i 
wspólny język  i do pracy Policji nie mamy Ŝadnych uwag  
Mieszkamy w zasadzie dość spokojnym terenie  ale od wszelkiej  
pomocy się nie uchylamy  i o zamierzeniach Policji równieŜ wiemy i 
będziemy je wspierać . 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski  równieŜ w swoim 
imieniu podziękował za udział w obradach Sesji i zarządził 10 
minutowa przerwę w obradach . 
 
Po przerwie wznowiono obrady . 
 
 
Ad.6 Podjęcie uchwał : 
 
  A/ uzupełnienia składu osobowego Komisji 
Rewizyjnej  
 
W związku z wygaśnięciem mandatu radnego Jerzego Grzelki i  
wyborami uzupełniającymi do Rady mamy obowiązek uzupełnić skład 
tej Komisji / w przerwie obrad Sesji Przewodniczący Komisji 
rozmawiał z nowo wybranymi radnymi o przynaleŜności do komisji /. 

Po przeprowadzonych rozmowach do Komisji Rewizyjnej 
proponuję Pana Zenona Rusiaka . 

Kto wobec tego z radnych jest za tym aŜeby Pan Zenon Rusiak 
był członkiem Komisji Rewizyjnej 



Radni jednogłośnie zaakceptowali tą kandydaturę. 
 

Wobec powyŜszego Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski  
odczytał projekt uchwały w tej sprawie i stwierdził, Ŝe  
Uchwała nr XII/58/07 została zatwierdzona i stanowi zał nr 6 do 
protokołu . 
 
 B/ uzupełnienia składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury 
i Sportu   
 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski stwierdził, Ŝe jest 
analogiczna uchwała jak poprzednia z tym, Ŝe do tej Komisji proponuje  
Panią Wiesławę Szermelek /która z zagadnieniem Oświaty, Kultury i 
sportu jest związana od lat /. 
Radni jednogłośnie  zaakceptowali tą kandydaturę . 
Uchwała nr XII/59/07 została zatwierdzona i stanowi zał nr 7 do 
protokołu . 
 
 
 C/ przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
Miasta i Gminy Dolsk  
 
Projekt uchwały został przedstawiony przez Pana Mieczysława Gorwę 
Kierownika Referatu Gospodarczego ,który w uzasadnieniu powiedział, 
Ŝe zmiana studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego ,z zachowaniem procedury przewidzianej ustawą o 
planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym z dnia 27 marca 2003 
roku pozwoli na prowadzenie polityki przestrzennego gminy , z 
uwzględnieniem nowych uwarunkowań i kierunków polityki 
przestrzennej państwa na obszarze Województwa Wielkopolskiego . 
Uchwała ta pozwoli na  zmianę studium dla indywidualnych   
wniosków jak równieŜ na  utworzenie 4  obszarów  na naszej gminie 
gdzie zostaną  usytuowane elektrownie wiatrakowe i dotyczy to 
Wieszczyczyna, Masłowa Ostrowieczna Ostrowiecczka i Mszczyczyna 
Umowy będą  zawierane na grunty na okres 30 lat z właścicielami tych 
gruntów . 
Radny Kazimierz Pepliński  - słyszymy o 4 obszarach a miało to teŜ  
być zlokalizowane na Krupczynie . 
Pan Mieczysław Gorwa – to jest odrębna sprawa i nie będzie tu ujęta . 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski – co będzie z tym 
gruntem po okresie eksploatacji . 
Pan Gorwa Mieczysław -- w tej dziedzinie jeszcze nie mamy 
doświadczenia jednak uwaŜam   ,Ŝe  teren ten na[pewno będzie mógł 
być odtworzony . 
Przewodniczący  Rady Zbigniew Kierzkowski – podejmując ta 
uchwałę pozwolimy na rozpoczęcie procedury  tego zadania ,która  by 
miała ogromny wpływ na nasz budŜet / podatek od budowli wynosi 2 % 
wartości / jak równieŜ przyniesie zysk właścicielom  tych gruntów . 
 



Burmistrz MiG Henryk Litka  -  wszystkie wnioski indywidualne 
złoŜone na dzisiejszy dzień  będą  uwzględnione  do studium  a w razie  
większej ilości wniosków będzie to uwzględnione w następnym 
studium . 
 
Wobec wyczerpania się zapytań Przewodniczący Rady Zbigniew 
Kierzkowski  przeprowadził głosowanie nad projektem uchwały  
. 
Uchwała nr XII/60/07 została zatwierdzona 13 głosami i stanowi zał 
nr 8 do protokołu . 
 
Ad.7 Interpelacje i wnioski radnych . 
 
Radny Jacek Woroch – podziękował radnych za podjęcie 
 w dniu 27 czerwca 2007 roku uchwały o nadaniu imienia gimnazjum 
Powstańców Wielkopolskich /. nie był obecny na poprzedniej 
Sesji/,gdyŜ  jestem z tego dumny – powstanie wielkopolskie było 
jedynym powstaniem które zwycięŜyło  
Tak jak juŜ było to powiedziane w uzasadnieniu do uchwały  
Gimnazjum jest godne  nadania tego właśnie imienia . 
Wiemy, Ŝe z nadaniem imienia tej szkole wiąŜą się pewne sprawy 
 a szczególnie finansowe – nadanie ma być 14 września 2007 roku  
jest prośba do radnych  o wsparcie finansowe z ich strony na zakup 
sztandaru do gimnazjum ./ propozycja Pana Worocha spotkała się z 
poparciem radnych/. 
  
Pan Kazimierz Pepliński – chciałbym się tu podzielić pewną refleksją  
dot. akcji Ŝniwa  . 
DuŜo o tym słyszymy ale doświadczenia rolników w tym względzie są 
róŜne  
Osobiście w dniu wczorajszym odwiozłem rzepak do Śremu ,lekcewaŜą 
tam rolników  czekałem w kolejce cały dzień ,gdzie tu jest szacunek dla 
pracy rolnika w zasadzie trzeba powiedzieć ,Ŝe nas lekcewaŜą . 
Druga sprawa poruszona przez radnego Peplińskiego skierowana do 
radnego powiatowego Pana Jana Chojnackiego to prośba o pilnowanie 
sprawy remontu drogi Drzonek Wieszczyczyn . 
Widzimy, Ŝe w tej sprawie nic się nie dzieje . 
Pan Jan aChojnacki- na kaŜdej sesji powiatowej jest  ta sprawa 
poruszana  poniewaŜ w budŜecie powiatu są na to zabezpieczone pewne 
środki jednak główne  zródło finansowania do środki zewnątrz 
europejskie a tych na razie nie widać . 
 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski –tak wszystkie 
inwestycje  prawie w kaŜdej gminie /  rozmawiałem w tej sprawie z 
kilkoma przedstawicielami / stoją w miejscy brak funduszy zewnątrz i 
tak jak juŜ powiedziano funduszy nie widać / 
Nic w tej sprawie więcej nie moŜemy zrobić . 
 
 
 



Ad. 8 Wolne glosy i wnioski . 
 
Pani Krystyna Tryby ś – prośba do Pana Burmistrza o zainteresowanie 
się postawieniem odpowiednich znaków zakazu przy plaŜy w Dolsku . 
Samochody wjeŜdŜają na plaŜę ,jeszcze trochę  to wjadą  do wody . 
NaleŜy to ukrucić  bo to zagraŜa bezpieczeństwu . 
 
Burmistrz MiG Henryk Litka  – przyjmuje Pani uwagi i uwaŜam ,Ŝe 
ma Pani rację i to naleŜy odręcznie  załatwić 
 
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Zbigniew 
Kierzkowski podziękował wszystkim za udział i zakończył obrady XIII 
Sesji Rady Miasta i Gminy . 
 
 
Protokolant                                                    Przewodniczący Rady  

 
Stefania Gagat     Zbigniew Kierzkowski 

 
 
 


